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Referat fra dialogmøde mellem BUU og HovedMED den 
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Dato: 20. august 2015 

Tid: 16:00-17:00 

Sted: Rådhus, lokale 103 (Udvalgsværelse D) på 1. sal 

Mødedeltagere:       

  

  

BUU:  

Pia Allerslev, Formand 
Gorm Gunnarsen 
Jonas Bjørn Jensen 
Klaus Mygind 
Karina Vestergård Madsen 
Henrik Nord 
Andreas Pourkamali  
Henrik Svendsen 
 

Ikke til stede:  
Rasmus Jarlov 
Rune Dybvad 
Jan Andreasen 
 
 
HovedMED: 

Tobias Stax, adm. Dir. - formand  
Steen Enemark Kildesgaard, direktør  
Søren Trier Højsgaard, områdechef  
Karl-Erik Andersen, centerchef 
Kirsten Bergstrup, selvej. klyngeleder, 
arbejdsmiljøleder, BUPL ledersektion  
Nina Hemmersam 
Lars Sørensen, KLF - næstformand 
Jan Hoby, LFS  
Thomas Enghausen, LFS  
Henriette Brockdorff, BUPL 

Annette Mai Larsen, BUPL  
Tania Karpatschof, AC  
June Andersen, HK  
Irene Holmstrøm, FOA, KLS 
Helle Bille Nattestad, AMR 
Pia Lund Bakke, klyngeleder, LFS ledersektion 
Mette Grønlund, AMR  
 

Ikke til stede:  
Jan Trojaborg, KLF  

21-08-2015 
 
Sagsnr. 
2015-0186798 
 
Dokumentnr. 
2015-0186798-3 
 
Sagsbehandler 
Lars König 

 



 Side 2 af 3 

Mia Lindgreen, AMR, selvejeområdet 
Signe Hagel Andersen, DSR (som observatør) 
Niels Mortensen, FOA 1  
Jeanne Jakobsen, skoleleder, SKK  
Jeanie C. Nielsen, HK 
Kate Obeid, områdechef, arbejdsmiljøleder  
 
 
Dagsorden 

 
 

1. Velkomst v/ Borgmester Pia Allerslev   
 

2. Indledning v/ B-siden 
 

3. Budgetforslag 2016 
Se link til Børne- og Ungdomsforvaltningens budgetnotater 
(punkt 7, ”A3” og ”A4”):  
 
http://www.kk.dk/edoc-agenda/25839/2701c517-1056-4b90-
b3d1-98d0792413c5  
 
Budgetnotaterne danner udgangspunktet for drøftelserne på 
BUU’s budgetseminar og kan blive ændret løbende.  
 
Se link til Børne- og Ungdomsudvalgets 2. behandling af 
budgetforslaget (punkt 2):  
 
http://www.kk.dk/edoc-agenda/19763/2e42ac4a-4196-4d93-
9fa4-b10f462eaa32  

 

4. Afslutning v/ Borgmester Pia Allerslev 
 
 
Referat 

 
 

1. Velkomst v/ Borgmester Pia Allerslev   
 

2. Indledning v/ Lars Sørensen 

 
Lars Sørensen lagde som næstformand i HovedMED ud og 
takkede for muligheden for dialog og pointerede at 
- den svære økonomiske situation som BUF befinder sig i 

med store rammebesparelser gør, at der er behov for fokus 
på kvaliteten i kerneopgaven og de ansattes arbejdsmiljø. 

- Københavns gode økonomi og kassebeholdning gør at 
mange af de gode budgetønsker fra BUU bør kunne 
imødekommes. 

DAGSORDEN 



 Side 3 af 3 

- flere grupper har et stort efteruddannelsesbehov – det løser 
bare ikke problemet med for få ansatte. 

- BUFs MED-aftale og tillidsdagsorden betragtes som en 
positiv udvikling  

 

3. Budgetforslag 2016.  

 
- Temaer, der blev fremhævet fra medarbejdersiden og 

drøftet: 
-  

 Besparelser og effektiviseringer, som problem for både 
faglig kvalitet og medarbejdertrivsel 

 Stigende arbejdspres truer ønsket om høj kvalitet i 
arbejdet 

 Arbejdsmiljøprojekter som for eksempel 
Pionerprojektet og Balanceprojektet har stor værdi for 
trivsel, fokus på arbejdsfællesskabet i stedet for 
behandling af sager på individniveau og nedbringelse 
af sygefravær 

 Tidlig Indsats skal tænkes i højere grad ind i 
budgetforhandlingerne  
Opgraderingen ifm. Tidlig Indsats må dog ikke ske på 
bekostning af folkeskolernes undervisningsmidler 

 Der efterspørges også større fokus på 
kompetenceudvikling og der mangler midler til alle 
faggrupper, og der burde kigges på, hvor økonomisk 
støtte vil give størst muligt udbytte 

o Politikerne efterspørger en åben dialog om 
fordelingen af midler til skole- og hhv. 
dagtilbud 

o Politikerne beder om talmateriale over de 
estimerede omkostninger til dækning af 
kompetenceudviklingsbehovet opdelt efter 
faggrupper og klare tilbagemeldinger om, 
hvordan konkret midlerne skal udmøntes (f.eks. 
i form af vikardækning) 

 
4. Afslutning v/ Borgmester Pia Allerslev   

 

Pia Allerslev takkede afslutningsvist for deltagelsen og de 
mange gode bemærkninger og for at få banen kridtet op på 
fokuspunkter.  

 
 
 
 

REFERAT 


